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 گروه خبر // آیین آغاز عملیات اجرایی و کلنگ  ساخت اولین کارخانه تولید کاغذ چاپ، تحریر و کپی 
در هرمزگان با حضور مهدی دوستی استاندار هرمزگان، احمد مرادی  و محمد آشوری نمایندگان مردم 
هرمزگان در مجلس شورای اسلامی،  خلیل قاسمی رئیس سازمان صنعت ،معدن و تجارت استان، عباس 
مویدی رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان، موسوی مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان 
ابوطالب جوادی رئیس خانه کشاورز استان و جمعی از مسئولان در شهرک صنعتی گمبرون به زمین 

زده شد.
   مهدی دوستی استاندار هرمزگان در این مراسم، اظهار کرد: میزان تولید سالیانه ی این مجتمع ۱۵۰ 

هزار تن خواهد بود که قرار است در ۲ سال ساخته شود و با ۳۹ هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری 
برای ۳۳۰ نفر اشتغال مستقیم به همراه داشته باشد.

   مهندس مهدی دوستی؛ استاندار هرمزگان در این آیین اظهارداشت: کم پیش می آید این جمله را به 
کار ببرم اما امروز می گویم که من دست سرمایه گذاران را می بوسم چرا که سرمایه گذاران بیابان  های  
ما را آباد می کنند، برای فرزندان مان اشتغال ایجاد می کنند و کشور ما را به توسعه و پیشرفت نزدیک تر 
می کنند. وی افزود: هرمزگان بر خود می بالد که در سرمایه گذاری رتبه خوبی دارد و توانسته تعامل 

مثبتی با سرمایه گذاران ایجاد کند. 

روزنامه منطقه جنوب کشور

گروه خبر // شــرکت فولاد هرمزگان در راستای انجام 
مسئولیت های اجتماعی خود، 20 هزار یتیم هرمزگانی را 

تحت پوشش قرار داد و حامی آن ها شد.
   بــه گــزارش خبرنگار دریــا ، طی مراســمی که در 
در محل ســالن جلســات کمیتــه امداد امــام خمینی 
 برگزار شــد. ســید مرتضی بختیاری، رئیس کمیته امداد 

امام خمینی)ره( و عطاالله معروفخانی، مدیرعامل شرکت 
فولاد هرمزگان با هدف »مشارکت در طرح اکرام و حمایت 
از کودکان یتیم و محسنین تحت حمایت کمیته امداد استان 
هرمزگان« تفاهم نامه همکاری با موضوع حمایت از ۲۰ 
هزار تیم هرمزگانی امضا کردند.  ســید مرتضی بختیاری 
در این دیدار شرکت فولاد هرمزگان را یکی از بنگاه های 

پیشرو در انجام مســئولیت های اجتماعی، عنوان کرد و 
مدیریت این شرکت را جهادی و خداپسندانه خواند. وی 
نقش صنایع در کمک به ایتام و نیازمندان را مهم ارزیابی 
کــرد و گفت: اعلام آمادگی فولاد هرمزگان برای حمایت 
از ۲۰ هزار یتیم اســتان هرمزگان جدای از ارزش مالی، 
دارای ارزش معنوی است. عطالله معروفخانی مدیرعامل 
فولاد هرمزگان نیز در این دیدار، نقش فولاد هرمزگان در 
حمایت از ایتام و نیازمندگان را موهبتی خدادای و سعادتی 
ارزشــمند و پربرکت دانســت و اظهار داشت: ما برکات 
فعالیت های خیرخواهانه را مستقیما در تولید و سوداوری 
شرکت می بینیم.وی ضمن تشکر از بختیاری به عنوان یک 
مدیر ارزشی، کمیته امداد را نعمتی برای تحت پوششان و 
یادگاری از امام راحل خواند و گفت: امید است حرکتی 
 که ما آغاز کردیم سایر صنایع نیز در کشور در این راستا 
گام های خوبی بردارند.  وی ساخت مهدیه چند منظوره، و 
مدرسه را جزو برنامه های در حال انجام عنوان کرد. کمک 
به خانه های سالمندان، مراکز نگهداری معلولان، تکمیل 
مسجد حضرت ابوالفضل ، تامین اکسیژن بیمارستان های 
استان هرمزگان و خرید دستگاه های دیالیز برای بیمارستان 
 شهید محمدی، از جمله خدماتی است که فولاد هرمزگان 

سال گذشته برای کمک به نیازمندان انجام داده است.

فولاد هرمزگان، حامی 20 هزار یتیم هرمزگانی

مدیرعامل شرکت گاز هرمزگان وعده داد 
پوشش سراسری گاز

 در هرمزگان تا دو سال آینده 

تخلیه ۴۰۰ تن صید ماهیان آب های 
دور در جاسک 

آغاز پذیرش حوزه علمیه برادران 
هرمزگان برای سال تحصیلی جدید

 رئیس حراست شرکت پالایش 
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رئیس اورژانس پیش بیمارستانی 
هرمزگان هشدار داد 

کمبود شدید آمبولانس 
در هرمزگان 

 میزان تولید سالیانه ی این مجتمع ۱۵۰ هزار تن خواهد بود که قرار است در ۲ سال ساخته شود و با ۳۹ هزار میلیارد ریال 
سرمایه گذاری برای ۳۳۰ نفر اشتغال مستقیم به همراه خواهد داشت
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استاندار هرمزگان در نشست با روسای 
اورژانس و بیمه سلامت کشورخواستار شد  

تقویت اورژانس 
هوایی و دریاییِ
 در هرمزگان 

 ساخت اولین کارخانه تولید کاغذ 
در هرمزگان آغاز شد

فولاد هرمزگان
حامی 20 هزار یتیم 

هرمزگانی
1

گروه خبــر // هیات تجــاری از اتاق 
کشــاورزی  و  معادن  بازرگانی،صنایع، 
نمایشگاه  برگزاری  با  هرمزگان همزمان 
بین المللــی 2023  تاجیکســتان به 
سرپرســتی رئیس اتاق بازرگانی استان 

هرمزگان به تاجیکستان اعزام شد.
   بــه گزارش  خبرنگار دریا ، همزمان با 
بازدید هیات تجاری هرمزگان از نمایشگاه 
مذکور دیدارهای متعددی با مســوولان 
بخش های مختلف صــورت گرفت که 
دستاوردهای بسیارخوبی در این سفر به 

دنبال داشت. رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، 
معادن و کشــاورزی هرمزگان در این سفر 
طی دیــداری با معــاون وزارت صنایع و 
فنــاوری های نوین تاجیکســتان ضمن 
معرفی ظرفیت های استان هرمزگان، اظهار 
داشت: روابط ایران و تاجیکستان به دلیل 
 تشابهات فرهنگی بسیار درخشان است و 
معرفی ظرفیت های تجاری استان هرمزگان 
به کشورهای دوســت و همسایه اولویت 
نخســت ما در اتاق اســت.   محمدرضا 
صفــا ادامه داد: اتــاق بازرگانی هرمزگان 
با ظرفیــت هایی کــه در بعــد تجاری 
دارد می تواند شــریک تجاری بســیار 
خوبی برای تاجیکســتان محسوب شود.

وی افزود: شــرایط برای ایجاد و توســعه 

ارتباطات تجاری با کشــور تاجیکستان 
مهیا اســت و اتاق بازرگانــی هرمزگان 
تمام همکاری هــای لازم در این زمینه را 
 خواهد داشت.  صفا تاکید کرد: با توجه به 
ظرفیــت هــای موجــود در هرمزگان 
 و اســتقبال طــرف تاجیکــی از ایــن 
ظرفیت ها، آینده خوبی برای گســترش 
روابــط بیــن دو طرف متصور هســتیم.

صنایــع،  بازرگانــی،  اتــاق  رئیــس 
 معــادن و کشــاورزی هرمــزگان گفت: 
ظرفیت های اســتان هرمــزگان در ابعاد 
تجاری، صنعتی، بندری، کشاورزی، معدنی 
و… می تواند فصل جدیدی در توســعه 
با تاجیکســتان  روابط تجاری هرمزگان 
ایجاد نماید.سفیر جمهوری اسلامی ایران در 
تاجیکستان نیز طی دیداری با هیات تجاری 

هرمزگان اظهار داشت: اقدامات بسیار خوبی 
برای توسعه و تعمیق همکاری های ایران و 
تاجیکستان در همه بخشها به ویژه در حوزه 
اقتصادی انجام گرفته است که افزایش آمار 
و میزان مبادلات تجاری بین دو کشور که در 
سال ۲۰۲۱ به 4۰۰ هزار دلار رسید، خود 
نشان دهنده این مهم است.محمد تقی صابری 
ادامه داد: آنچه برای تقویت و گســترش 
 روابط تجاری هرمزگان و تاجیکستان در 
حوزه های مختلف باید انجام شود طراحی 
برنامه های بلند مدت همکاری اقتصادی 
اســت که بدون شک اســتان هرمزگان 
 با ظرفیــت های بســیار خوبــی که در 
بخش های مختلف دارد می تواند شریک 
تجاری بســیار خوبی برای تاجیکســتان 
محسوب شــود.وی تصریح کرد: برقراری 

خط پــروازی بین ایران و تاجیکســتان 
ظرفیت بسیاری خوبی در زمینه اقتصادی 
و گردشــگری برای دو طرف ایجاد کرده 
است.صابری یادآور شد: در خصوص لغو 
رویداد بین ایران و تاجیکستان نیز سفارتخانه 
ایران پیشــنهاد خود را به مقامات تاجیکی 
ارائه و آمادگی اش را اعلام کرده اســت و 
مقامات تاجیکســتان نیز با نظر مثبت در 
حال پیگیری هســتند که امیدواریم تحقق 
این مهم ســفرهای مردم و مسوولان کشور 
را تســهیل کند.ســفر هیات هرمزگانی به 
تاجیکســتان به دعوت این کشور صورت 
گرفت و این سفر دستاوردهای بسیار خوبی 
به ویــژه در بخش فــرآوری محصولات 
کشاورزی و بخش آبّزیان به دنبال داشت.
همچنین دیدار با معاونت وزارت کشاورزی 
تاجیکستان، دیدار با رییس آژانس صادرات 
تاجیکستان، شرکت در همایش تجاری با 
مدیران شــرکت های حاضر در نمایشگاه 
تاجیکستان ۲۰۲۳ ، دیدار با رئیس کمیته 
گردشگری تاجیکســتان و دیدار با رییس 
اتاق بازرگانی و صنایع تاجیکستان از جمله 
برنامه ها و دیدارهای این ســفر بود.امضا 
تفاهمنامه همکاری بین دو اتاق بازرگانی 
 هرمزگان و تاجیکستان و شرکت در نشست 
B ۲ B نیز از دستاوردهای مهم این سفر بود.

 گــروه خبــر // تفاهمنامــه همکاری 
ما بین اتاق بازرگانــی، صنایع، معادن و 
و  بازرگانی  اتاق  و  هرمزگان  کشــاورزی 
راستای گسترش  در  تاجیکستان  صنایع 

مراودات تجاری به امضا طرفین رسید.
   بــه گــزارش خبرنــگار دریــا ، این 
تفاهمنامــه کــه توســط محمدرضا صفا 
 رئیــس اتــاق بازرگانــی هرمــزگان و 
جوره خان جمشید جمعه خان زاده رئیس 
اتاق بازرگانی و صنایع جمهوری تاجیکستان 
به امضا رســید طرفین در سازماندهی با 
شرکت در نمایشگاه های ملی، بین المللی 
و تخصصی، دفاتر اطلاع رسانی، سمپوزیوم 
ها، کنفرانس ها و رویدادهای مشابه که در 
اتاق بازرگانــی هرمزگان با اتاق بازرگانی 
جمهوری تاجیکســتان به منظور بهبود و 
 گسترش همکاری های اقتصادی برگزاری 
می شود، همکاری دوجانبه خواهند داشت.
همچنین بر اساس این تفاهمنامه طرفین تمام 
تلاش خود را بــرای ارائه کمک در حل و 
فصل مشــکلاتی که تجــارت بین جوامع 
تجاری اتاق بازرگانی هرمــزگان با اتاق 
بازرگانی جمهوری تاجیکستان را تحت تاثیر 
قرار می دهد، به کار خواهند بست.در ادامه 
 دیدار هیات تجاری هرمزگان با مسوولان 
تاجیکستان  بخش های مختلف کشــور 

ایمان جمالی رییس کمیســیون کشاورزی 
اتاق بازرگانی هرمزگان در حاشیه نشست 
با معاون وزیر صنعــت و تکنولوژی نوین 
تاجیکســتان اظهار داشت: دنیا با ظرفیت 
های تجاری اســتان هرمــزگان در بخش 
های مختلف به ویژه در بخش  کشاورزی 
و تجاری به خوبی آشنا است و بدون شک 
روابط تجاری تاجیکستان و هرمزگان می 
تواند به نقطه قابل قبولی برسد.اســتفاده از 
بازار تاجیکستان برای صادرات محصولات 
اســتان هرمزگان به سراســر دنیا، ایجاد 
کارخانه فرآوری آبزیان در تاجیکســتان 
 توســط اســتان هرمزگان، فــرآوری و 
کشــاورزی  محصــولات  بندی  بســته 
تاجیکســتان و صادرات آن به کشورهای 

حــوزه خلیــج فارس توســط اســتان 
هرمزگان از پیشــنهاداتی بود که توســط 
رییس کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی 
ارائه  تاجیکــی  بــه طرفیــن  هرمزگان 
شد.همچنین دکتر براهیمی رئیس کمیسیون 
 گردشــگری اتاق بازرگانی ضمن معرفی 
ظرفیــت هــای گردشــگری هرمزگان 
اظهار داشــت: اتاق بازرگانــی هرمزگان 
 تاکید بســیار ویــژه ای در بحث مبادلات 
بین المللی و شناساندن ظرفیت های استان 
هرمزگان در بحث اقتصادی و گردشگری 
 به کشــورهای هــدف دارد و تاکنون با 
اتاق های بازرگانی کشــورهای متعددی 
ارتبــاط برقرار کــرده و دســتاوردهای 
بســیار خوبی نیز به دنبال داشته است و 

امید می رود تاجیکســتان نیز با توجه به 
تشابهات فرهنگی و مناسبتی که با کشور 
عزیزمان ایران دارد بتواند ارتباط بســیار 
خوبی بیــن تجار تاجیکســتان  و تجار 
 اســتان هرمزگان در زمینه گردشگری و 
صنایع دستی با همکاری دو اتاق برقرار نماید.
در بخش صنایع نیز سیدعلی هاشمی رئیس 
کمیسیون انرژی و عضو هیات نمایندگان 
اتاق بازرگانی هرمزگان اظهار داشــت: از 
آنجا که دو کشور ظرفیت بسیار خوبی برای 
 همکاری دارند تاکید ما نیز بر اســتفاده از 
ظرفیت ها برای توسعه روابط در زمینه های 
مختلف اقتصادی و تجاری است و بدون 
شک ظرفیت های اســتان هرمزگان برای 
فعالین اقتصادی در تاجیکســتان به ویژه 
در بخــش صنعت قابل توجه خواهد بود. 
وی تصریح کــرد: هرمزگان از قطب های 
ویژه اقتصادی در کشــور است که علاوه 
بر ســرمایه گذاران داخلی، بســیاری از 
نیز،  مختلف  از کشورهای  سرمایه گذاران 
علاقه مند به سرمایه گذاری در این استان 
هستندهاشــمی افزود: بیش از یک هزار 
واحد تولیدی صنعتی و معدنی در این استان 
فعال اســت و امید می رود بتوانیم ارتباط 
خوبی در این بخش با کشور تاجیکستان 

برقرار نماییم.

اعزام هیات تجاری اتاق بازرگانی هرمزگان به تاجیکستان در حاشیه سفر هیات تجاری هرمزگان به تاجیکستان ؛

اتاق بازرگانی هرمزگان و تاجیکستان تفاهمنامه همکاری امضا کردند
 

ادامه در صفحه 4

پیکر مطهر شهید پرکاس در بندرعباس 
تشییع شد 

گروه خبر // در مراســمی با حضور مهندس محمود 
نیکو ســخن مدیرعامل و  ابراهیمی رئیس حراست 
سازمان مرکزی »شــرکت پالایش نفت جی«، سید 
علی محبی به عنوان رئیس حراست این شرکت در 

بندرعباس معرفی شد. 
   بــه گزارش خبرنــگار دریا ؛ مدیرعامل شــرکت 
 جی در این مراســم با اشــاره به نقش حراســت در 
شــرکت های نفتی و فــرآورده هــای آن افزود: با 
توجه به تجربه حراســتی سید علی محبی در شرکت 

 نفت ســتاره خلیج فارس شــخصی توانمند است که 
می تواند عملکرد خوبی در این مجموعه داشته باشد. 
وی با اشاره به ماموریت این شرکت در تولید قیر ادامه 
داد: شــرکت جی در دو اســتان هرمزگان و اصفهان 
فعال اســت که دفتر مرکزی آن در تهران واقع شده که 
امیدواریم با تلاش همه کارکنان بتوانیم دستاوردهای 
خوبی داشته باشــیم.  گفتنی است، سید علی محبی 
رئیس حراست شرکت پالایس نفت جی دارای مدرک 
تحصیلی کارشناسی علوم ارتباطات و کارشناسی ارشد 

علوم سیاسی اســت که پیش از این رئیس حفاظت 
پرسنلی پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس بود. لازم به 
ذکر است، شرکت پالایش نفت جی یا پالایشگاه نفت 
جی با ســرمایه گذاری صندوق بازنشستگی کارکنان 
صنعت نفت در ســال ۱۳۸۲ تأسیس شد. این شرکت 
به عنوان بزرگترین واحد تولیدکننده انواع قیر در ایران 
و منطقــه خاورمیانه فعــال و دارای دو واحد تولید و 
ذخیره ســازی در اصفهان و بندر عباس و منطقه ویژه 

اقتصادی خلیج فارس است.

رئیس حراست شرکت پالایش نفت جی بندرعباس معرفی شد 

به میزبانی پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس صورت گرفت

برگزاری رزمایش حمله سایبری به سامانه های کنترل صنعتی صنایع غرب بندرعباس
صفحه 4 را بخوانید

 گــروه خبــر // پیکــر مطهر ســرهنگ شــهید مســعود پــرکاس، 
با حضور مهندس، مهدی دوستی استاندار هرمزگان، مجتبی قهرمانی رئیس کل 
دادگستری استان هرمزگان، فرماندهان فراجا و مرزبانی، فرماندهان یگان های 
ارتش و سپاه و اقشار مختلف مردم  از میدان انقلاب تا مسجد جامع بندرعباس 

تشییع شد. 

   به گزارش خبرنگار دریا ؛ ســرهنگ مسعود پرکاس رئیس اداره مبارزه با مواد 
مخدر مرزبانی هرمزگان شامگاه روز دوشنبه ۱۸ اردیبهشت ماه، در درگیری با باند 
اشرار بر اثر اصابت گلوله قاچاقچیان مواد مخدر به شهادت رسید.شهید »پرکاس« 
۳۹ سال سن داشت و بیش از ۱۹ سال به خدمتگزاری به مرزنشینان در لباس مقدس 

مرزبانی مشغول بود.

پیکر مطهر شهید پرکاس در بندرعباس تشییع شد 
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روابط عمومی اداره کل  در جاهایی که پوشیده از برگ ها و علف خشک است آتش روشن نکنیم
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

گروه خبر // مهندس مهدی دوســتی در 
نشست با محمد مهدی ناصحی مدیرعامل 
سازمان بیمه سلامت و جعفر میعادفر رئیس 
اورژانس کشور، اظهارداشت: مسائل درمان 
و  است  پیچیده  بسیار  استان هرمزگان  در 
سرانه تخت های بیمارستانی استان۱.3 است 
که اگر تخت هــای نظامی را از آن کم کنیم 
این سرانه به حدود ۷/. کاهش خواهد یافت 

که آماری فاجعه بار است. 
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی افزود: فاصله ی 
بین آخرین نقطه ی شرق استان با آخرین نقطه 
در غرب استان قریب به ۱۰۰۰ کیلومتر است 
و این مساحت و مسافت بالا خدمات درمانی 
را ســخت تر می کند بر همین اساس بایستی 
قطب های درمانی در شــرق و غرب اســتان 
تقویت شــود. نماینده عالی دولت در استان 
هرمــزگان، با بیان اینکه کوهســتانی بودن و 
صعب العبور بودن مناطق در شــرق هرمزگان 
دسترسی به خدمات درمانی را دشوار می کند، 
گفت: گاها مردم از روستاهای بشاگرد باید با 
طی فواصلی قریب به ۵۰۰ کیلومتر به مراکز 
درمانی مرکز استان برسند بر همین اساس باید 
تلاش کنیم که این نقیصه کاهش یابد. مهندس 

دوستی ادامه داد: مسئله ی بعدی ما در رابطه 
با جزایر اســت که گاها به دلیل شرایط آب و 
هوایی و دریایی امکان انتقال بیمار به وجود 
نمی آید البتــه در این بخش هم باید امکانات 
اورژانس هوایی تقویت شــود و هم اورژانس 
شــناوری تا مســائل به حداقل برسد.وی با 
اشاره موقعیت استراتژیک جزیره بوموسی و 
امر رهبر معظم انقلاب مبنی بر مسکونی سازی 
جزایر سه گانه تاکید کرد: فوت حتی یک فرد 
در جزیره بوموسی به دلیل نبود وسیله انتقال 
بیمار، زیان بار است و می تواند تبدیل به عاملی 
برای از دســت دادن جمعیت در این جزیره 
مبنا توســعه زیرساخت های  بر همین  باشد 
درمانی و اورژانس جزیره بوموسی نیز مورد 
تصریح کرد:  هرمزگان  است.اســتاندار  تاکید 
ترکیبی از مســائل در هرمزگان مانند وجود 
۱4جزایر، وضعیت جغرافیایی، بعُد مســافت 
و  امنیت ملی باعث شــده است که هرمزگان  
به استانی خاص تبدیل شود بر همین اساس 
تقویت اورژانس هوایی و دریایی در اولویت 

قرار دارد.
  مهنــدس دوســتی در بخــش دیگری از 

سخنانش، خطاب به مدیرعامل بیمه سلامت، 
گفت: در دولت های مختلف زیاد شــنیده ایم 
که اعلام کرده اند پوشــش بیمه ای در کشور 
کامل شــده اســت اما وقتی به استان ها نگاه 
کردیم چنین نبوده اســت اینکــه خودتان به 
اســتان  آمدید تا شرایط را در سطوح مختلف 
ارزیابی کنید کار مناســبی اســت و ما هم با 
مدل هــای فراگیر حتما تــلاش خواهیم کرد 
که پوشــش بیمه ای بیمه ســلامت در استان 
کامل شــود.وی ادامه داد: در بحث ناباروری  
 مشکلات زیادی را در استان داریم و بنا داریم 
قطب درمان ناباروری در شــرق اســتان به 
مرکزیت شــهر میناب و در غرب اســتان به 
مرکزیت شهر بندرلنگه ایجاد کنیم و خواهش 

داریم در این حوزه نیز ما را کمک کنید.
   اســتاندار هرمزگان از مهاجرت پزشکان 
ایرانی به کشورهای همسایه نیز ابراز نگرانی 
کرد و افــزود: ما جزیــره  ی لارک را برای 
توسعه ی گردشگری درمانی در نظر گرفتیم و 

برای آن کاربری سلامت دیده ایم چرا که این 
جزیره در فاصله کمی با کشــورهای همسایه 
 به ویژه عمان قرار گرفته اســت و با توجه به 
کلان بودن این طرح، خواســتار مشــارکت 
هستیم و آمادگی برای توسعه زیرساخت های 
موردنیــاز از جملــه فرودگاه نیــز داریم و 
حاضریم برای ســرمایه گذاران در این حوزه 
مانند احداث بیمارســتان و کلینیک نیز زمین 
رایــگان تخصیص دهیم.مهندس دوســتی با 
اشــاره به حضور اتباع در اســتان هرمزگان 
خاطرنشــان کرد: در حال حاضر بار درمانی 
اتباع خارجی به ویژه اتباع غیرمجاز برروی 
سیستم درمانی استان است و گاها هزینه هایی 
را نیــز در پی دارد چنانچــه ما با حجمی از 
زنان وضع حمل کرده روبرو هســتیم که توان 
پرداخت هزینه های زایمان را ندارند بر همین 
اساس لازم است از طریق راهکارهایی چون 
تعریف پوشش های بیمه ای خاص این مسئله 

را مرتفع کرد. 

استاندار هرمزگان در نشست
 با روسای اورژانس و بیمه سلامت کشورخواستار شد  

تقویت اورژانس 
هوایی و دریاییِ در هرمزگان 

خبر

  

 یکی از مــواردی که در این ســال ها مردم همــواره از آن 
گلایه مند بوده اند وبارها خودم نیز شــاهد بوده وبه مسئولان 
مربوطه نیز اعلام کرده و در این رســانه وسایر رسانه ها به آن 
پرداخته شده اســت، اضافه دریافتی است که در مراکز مجاز 
ورسمی عرضه سیلندر از مشتریان صورت می گیرد. این وضعیت 
 تا چند ســال قبل که در مراکز توزیع سیلندر پول نقد دریافت 
می شــد و بعد از آن که با کارتخوان، هزینه دریافت می شود، 
اما برخی از آنها مبالغ بیشــتر از نرخ مصوب را از مشــتریان 
دریافت می کنند و همواره جروبحث بین مشتری و مراکز توزیع 
 سیلندر وجود دارد و برخوردها نیز گویا بازدارنده نیست. البته 
ســختی کار و سود وکارمزد اندک در این بخش و... را برخی 
از توزیع کنندگان ســیلندر، دلیل افزایــش قیمت دریافتی و 
درواقع اضافه دریافتی مــازاد بر نرخ مصوب عنوان می کنند 
 که این توجیه منطقی نیســت و بایستی این موضوع از جیب 
مصرف کننده و مردم جبران نشود. در مراکز غیررسمی توزیع سیلندر 
 که در خانه ها و کوچه ها و معابر سیلندر توسط افرادی به فروش 
می رســد که قیمت ها را گاهی تا حدود دو و ســه برابر نرخ 
 مصوب بخصوص در ایامی که کمبود سیلندر وجود دارد، بفروش 
می رســد و هیچ نظارتی هم بر این بخش نیز وجود ندارد و 
گهگاهی شاهد حوادثی بوده ایم.اما در حال حاضر بحث مان در 
گام نخست بر سیلندر فروشی های مجازی است که نرخ مصوب 
 را رعایت نمی کنند که پیشنهاد می کنیم متولیان مربوطه برای
 این مراکز عرضه کننده ســیلندر، کارتخــوان هایی را مانند 
کارتخوان های نانوایی ها طراحــی و برنامه ریزی نموده که 
نرخ مصوب سیلندر از مشتریان با کارتخوان کسر شود و این 
مراکز نتوانند مبالغ بیشتری را از کارت مشتریان کسر کند. در 
حال حاضر که قیمت سیلندر گاز ۱۱ کیلویی ۲۲۵هزار ریال 
می باشد، کارتخوان ها بایستی همین مبالغ را در حافظه داشته 
باشد و مشــتری فقط تعداد سیلندر را انتخاب کند و هزینه را 
 پرداخت نماید تا از بگومگوهــا و جروبحث های بین مراکز 
عرضه ســیلندر و مردم کاسته شــود. از طرفی دیگر بایستی 
اشتراک پذیری توسط شرکت های توزیع سیلندر گاز افزایش 
 یابد و خودروهایی نیز که ســیلندر را به درب منزل مشترکان 
می برند، نیز همین کارتخوان ها را داشــته باشند تا مشتریان 
بتوانند بدون پرداخت هزینه اضافه، نرخ مصوب ســیلندرها 
را پرداخــت نماینــد.از طرفــی دیگر حال کــه در صدها 
 مکان غیررســمی و غیرمجاز ســیلندر گاز توزیع شده و با 
قیمت های گزاف به مردم فروخته می شود و این سیلندرها را 
نیز خودروهای حمل سیلندر از شرکت های توزیع به این افراد 
تحویل مــی دهند، حداقل کاری که متولیان مربوطه می توانند 
انجام دهند، این است که آنها را ساماندهی نموده و موظف نمایند 
سیلندر را با نرخ مصوب بفروشند و از فعالیت سیلندر فروشانی 
که حاضر به ســاماندهی و شناسنامه دار شدن و رعایت موارد 
ایمنی نیستند، جلوگیری شود. بیشتر اوقات کمبود سیلندر در 
مراکز رسمی عرضه سیلندر وجود دارد که بخشی از کمبود بدلیل 
تحویل سیلندر به مراکز غیررسمی و خانه های سیلندر فروشی 
است وبخشی هم به دلیل استفاده خودروهایی است که مخزنی 
را در خودرو نصب کرده واز گاز این سیلندرها استفاده می کنند 
که در این حوزه نیز بارها نوشته ایم که بهتر است جایگاه های 
گاز ال پی جی مانند سی ان جی در شهرهای مختلف استان و 
بخصوص بندرعباس راه اندازی شود تا خودروها از گاز خانگی 
و سیلندرهای گاز استفاده نکنند تا منجر به کمبود سیلندر و بروز 

مشکل برای تامین سیلندر گاز شهروندان نشود.
  علی زارعی

برای سیلندر فروشان 
کارتخوان نانوایی ها طراحی کنید

پاسخگویی مدیر مخابرات
 منطقه هرمزگان درسامانه سامد

گروه خبــر // مهندس مهدی حیدری مدیر مخابرات منطقه 
هرمزگان در مرکز سامد ، پاسخگوی تماس های تلفنی مردم 

استان بود.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛  مهندس مهدی حیدری مدیر منطقه 
درراســتای تحقق حقوق شــهروندی و تعامل بیشتر با مردم، با 
حضور در مرکز سامد استان، به سوالات و درخواستهای شهروندان 
و مشتریان پاسخ گفت .در این جلسه که به مدت یک ساعت به 
طول انجامید از سوی شهروندان شهری و روستایی استان موارد 
درخواستی مطرح و پاسخ مربوطه داده شد.مدیر مخابرات منطقه در 
حاشیه این حضور اظهار داشت : مشترکان می توانند مشکلات و 
در خواست های خود را از طریق سامانه های رایگان مخابراتی از 
قبیل ۲۰۱۱۷) رفع خرابی تلفن ثابت (، ۲۰۲۰ ) پشتیبانی، فروش 
و خدمات پس از فروش اینترنت خانگی( ، ۹۹۹۰ )پاسخگویی 
تلفن همراه اول( ،۲۰۰۰) دریافت و پرداخت قبوض تلفن ثابت 
و همراه و وصل آنی بعد از پرداخت قبض(، ۱۱۸ ) پاسخگویی 
اطلاعات تلفنی( پیگیری و همــکاران در کمترین زمان ممکن 
نسبت به درخواست ها و مطالبات آنها اقدام می کنند.گفتنی است 
 سامد )سامانه الکترونیکی ارتباط مردم و دولت( سیستم ارتباطی

 موثری میان مردم و مســئولان بوده که از طریق این سامانه هم 
استانی های گرامی می توانند به راحتی و بدون مراجعه حضوری 
درخواست ها و مشــکلات خود را با مسئولین استان مطرح و 

پیگیری نمایند.

رئیس اورژانس پیش بیمارستانی هرمزگان هشدار داد 
کمبود شدید آمبولانس در هرمزگان 

  گروه خبر // رئیس اورژانس پیش بیمارستانی هرمزگان از کمبود 
آمبولانس در اســتان خبر داد و گفت: از ۳۰۰ دســتگاه آمبولانس 
موجود در استان تنها ۱۲۰ دستگاه عملیاتی است و مابقی یا مستعمل 
هستند و یا کمبود قطعه دارند. محمود حسین پور رئیس اورژانس پیش 
بیمارستانی هرمزگان در جمع خبرنگاران اظهار داشت: در سال گذشته 
بالغ بر ۳۵۲ هزار تماس تلفنی با مرکز ۱۱۵ داشتیم که به نوعی می توان 
گفت در هر ســاعت 4۰ تماس با این مرکز وجود داشــته است.وی 
افزود: متاسفانه از این تعداد تماس ۹۸ هزار و ۵۵۰ تماس مزاحم تلفنی 
بوده که بار مضاعفی بر سیستم می گذارد و همکاران را خسته می کند، 
این در حالی است که در مجموع تماس های گرفته شده تنها ۵۷ هزار 
تماس به اعزام نیروهای اورژانس منجر شده و نشان می دهد حدود دو 
برابر تماس به کمک واقعی، مزاحم تلفنی داریم.رئیس اورژانس پیش 
بیمارستانی هرمزگان گفت: این مسئله نیازمند فرهنگ سازی است، 
مسئله مهم حفظ و نجات جان انسانها است و نباید مزاحمت تلفنی برای 
اورژانس وجود داشــته باشد، با توجه به تعداد زیاد مزاحمت پروسه 
اقدام قضایی هم زمان بر بوده و عملی نیست.وی در ادامه با تاکید بر 
اینکه کمبود نیرو در اورژانس و جذب نیرو در خردادماه تصریح کرد: 
بیشترین مجوز استخدام به هرمزگان داده شده چرا که وزراتخانه هم به 
این نتیجه رسیده کمبود نیروی انسانی داریم، ما ۲۹۰ مجوز استخدام 
برای پایگاه های اورژانس داریم که آزمون آن خردادماه خواهد بود و 
امیدواریم نیروی ماندگار و بومی جذب شود.حسین پور در خصوص 
مسئله مهم کمبود آمبولانس در استان گفت: در سطح استان در مجموع 
۳۰۰ دستگاه آمبولانس وجود دارد که تنها از این تعداد ۱۲۰ دستگاه 
عملیاتی است و مابقی یا مشکل قطعه دارند و با مستعمل هستند.به 
گزارش  تسنیم ، وی افزود: ورود آمبولانس به کشور با چالش هایی 
روبرو است امســال قرار است شاهد وارد شدن آمبولانس به کشور 

باشیم که در این صورت سهیمه مناسبی به استان تخصیص می یابد.

مدیر حوزه علمیه برادران هرمزگان خبرداد
 آغاز پذیرش حوزه علمیه برادران هرمزگان 

برای سال تحصیلی جدید
  گــروه خبر // مدیر حــوزه علمیه برادران هرمــزگان از آغاز 
 پذیرش این مرکز علمی برای سال تحصیلی ۱4۰۲- ۱4۰۳ خبرداد. 
حجت الاسلام نادر حقیقی با اشــاره به اینکه مرکز مدیریت حوزه 
علمیه برادران هرمزگان برای ســال تحصیلی ۱4۰۲- ۱4۰۳ طلبه 
 می پذیــرد، تصریح کرد: داوطلبان برای اطلاع از شــرایط و مراحل 
نام نویســی به پایگاه اطلاع رسانی ســنجش و پذیرش حوزه های 
علمیه به نشانی www.paziresh.ismc.ir مراجعه کنند.وی بیان 
کرد: داوطلبان می توانند به مدیریت استانی و مدارس علمیه سراسر 
استان ودر شهرستان های بندرعباس، میناب، رودان، بشاگرد، جاسک، 
حاجی آباد، قشم، بندرلنگه، پارسیان و شهر سندرک مراجعه کنند.به 
گزارش ایسنا ؛ مدیر حوزه علمیه برادران هرمزگان با اشاره به اینکه 
مهلت نام نویسی تا پایان تیر ماه است، خاطرنشان کرد: حداقل اتمام 
پایه هشتم متوســطه برای مدارس بلند مدت و دیپلم برای مدارس 

سفیران هدایت از جمله شرایط پذیرش داوطلبان است.

سرمقاله

پشت پرده سیاست 

 لاریجانی 1402 می آید یا 1404؟  
محمد زعیم زاده،روزنامه نگار  نیز موشکافانه و از زوایای مختلف حضور انتخاباتی لاریجانی 
چه در مجلس و چه در ریاست جمهوری را مورد بررسی فنی خود قرار داده و در بخشی 
از آن نوشته  است :» اجمالا لاریجانی برای بازگشت به سیاست رسمی چهار پیش فرض 
عمومی را مدنظر قرار می دهد:۱-افول دولت رئیسی در حدی که آلترناتیو آن به راحتی رای 
بیاورد۲- تضمین عبور بدون دردسر از فیلترهای نظارتی۳-استمرار بن بست سیاست ورزی 
اصلاح طلبان کلاسیک و روحانی و حمایت بی منت از او.4- تحقق نیافتن ساخت آلترناتیو 
دولت رئیسی از میان دیگر اصولگرایان مثل قالیباف و رضایی و...شروطی که تحقق شان هم 
ســخت است و هم راحت.« اما در این میان اظهارات لاریجانی به مذاق برخی هم خوش 
نیامد. به عنوان نمونه دانیال معمار نوشت :» همیشه در پست های کلیدی حضور داشته اید، 
۱۰ سال رئیس صداوسیما بوده اید، ۱۲ سال روی صندلی  مجلس نشسته اید، رئیس مجلس 
بوده اید، عضو مجمع تشخیص هستید، بعد آمده اید و می گویید »ملک را چاره ای دیگر نیاز 
است«.عالیجناب! شما الان باید پاسخگو ی ملت باشید، نه ژست اپوزیسیون بگیرید.« کاربری 
هم نوشت :» علی لاریجانی عصبانی است؛ هنوز هم. جایگاه و سابقه او ایجاب می کرد در 
انتخابات ۱4۰۰ یکی از نامزدهای حتی بازنده اما تایید صلاحیت شده باشد؛ اما نشد . از آن 
زمان تا امروز می توان در چهره، کلام و نوشتار علی لاریجانی خشم را دید.سیاستمدار بدون 
سیاســت ورزی مانند ماهی بدون آب است.« برخی نیز رویکرد کاملا متفاوتی به اطلاعیه 
لاریجانی داشتند و از منظر دیگری به واکنش او به خالص سازی نظر افکندند. در همین باره 
کاربری نوشت: »واکنش های متعدد سلیقه های مختلف به متن علی لاریجانی همه و همه یک 
پیام داشت؛اقلیت نخبگانی تشنه عقلانیت است!حکمرانی ایرانی بر مدار عقلانیت اگرچه به 
تمایل جامعه نخبگانی نیاز دارد اما برای رسیدن، بیشتر به توده ها نیاز دارد.« اما آیا ادعای 
لاریجانی نزدیک به واقعیت است یا رسانه اصولگرای تسنیم؟ جماران نوشت:»رصد تحرکات 
علی لاریجانی در چند سال اخیر حکایت از آن دارد که لاریجانی پرونده حضور دوباره در 
پارلمان را بسته است و قرار نیست به ۱۲ سال حضورش در پارلمان سابقه ای دیگر اضافه 
کند.او گرچه در انتخابات ۱4۰۰ در دقیقه ۹۰ وارد گود رقابت شد اما نشان داد که برنامه اش 
برای حضور در انتخابات ریاست جمهوری لحظه ای و دفعتا نبوده و فصل سیاسی جدیدی 
را در زندگی اش آغاز کرده است، هرچند با علامت ورود ممنوع شورای نگهبان رو به رو 
شد.« از همین روی برخی تحلیل گران معتقدند که لاریجانی را باید از فهرست گمانه های 
انتخابات مجلس خارج کرد و در فهرست نامزدهای احتمالی ریاست جمهوری ۱4۰4 قرار 
داد؛ موضوعی که حتی برخی نزدیکان به او نیز به آن معترف اند و معتقدند که لاریجانی اگر 
تصمیمی بر نامزدی مجدد داشــته باشد بدون شک معطوف به انتخابات ریاست جمهوری 
خواهد بود نه مجلس.شاید همین موضوع مخالفان علی لاریجانی را نگران کرده و همزمان 
با انتخابات مجلس برنامه ریزی برای تخریب او را آغاز کرده اند.یک ســر این نگرانی ها 
بدون شک به حمایت طیف اعتدالی اصولگرا و بخش هایی از بدنه اصلاح طلبی به بازگشت 
عملیاتی لاریجانی به دنیای سیاست باز می گردد. به ویژه این که لاریجانی همچنان در حلقه 
چهره های مورد اعتماد نظام قرار دارد و حضورش در انتخابات می تواند حمایت برخی از 

بخش های حاکمیتی را هم به دنبال داشته باشد.

پس لرزه های یک ادعای جنجالی 
دادســتانی تهران احمد علیرضا بیگی را احضار کرد.دادستان کل کشور نیز گفت: 
ادعای نماینده مجلس در باره وزیر سابق صمت در پرونده واگذاری خودرو فاقد 
اسناد و مدارک مثبته بود .در کش و قوس ماجرای استیضاح وزیر صمت، به ناگاه 
ادعایی تمام نگاه ها را به ســمت خود جلب کرد؛ توزیع ۷۰ تا ۷۵ خودرو بین 
کارکنان و نمایندگان مجلس برای رهایی فاطمی امین از استیضاح! ادعایی که با 
تکذیب سخنگوی هیئت رئیسه مجلس همراه شد و دادستان کل کشور نیز اعلام 
کرد که نماینده مجلس مدعی یا اسناد ومدارک ادعایش را ارائه کند یا تحت تعقیب 
قضایی قرار می گیرد.  حالا و در تازه ترین ترین خبر دادســتان تهران از احضار 
احمد علیرضا بیگی در این باره خبر داد:»پرونده مربوط به ادعای نماینده مجلس 
شورای اسلامی، مبنی بر واگذاری خودرو به برخی از نمایندگان مجلس، به محض 
ارجاع به دادســتانی تهران ظرف روز جاری، به شعبه بازپرسی برای رسیدگی و  
تحقیقات ارجاع و نماینده مذکور احضار شد.« همچنین حجت الاسلام منتظری 
دادستان کل کشور درباره وضعیت رسیدگی به موضوع ادعای احمد علیرضا بیگی  
مبنی بر واگذاری خودرو به نمایندگان مجلس اظهار کرد:»به دنبال شکایت آقای 
فاطمی امین وزیر ســابق وزارت صنعت، معدن و تجارت درباره ادعا های آقای 
احمــد علیرضا بیگی  مبنی بر واگذاری خودرو به تعدادی از نمایندگان مجلس، 
موضوع به معاونت مربوط در دادســتانی کل کشــور برای رسیدگی ارجاع داده 
شــد. در همین باره منتظر اعلام نظر هیئت نظــارت بر رفتار نمایندگان مجلس 
بودیم.« دادستان کل کشور افزود: امروز نظر هیئت نظارت بر نمایندگان مجلس 
به دادستانی کل کشور واصل شد. منتظری گفت:» براساس گزارش هیئت نظارت 
بر رفتار نمایندگان مجلس ادعای آقای احمد علیرضا بیگی فاقد اسناد و مدارک 
مثبته است.« وی بیان کرد: »به دنبال شکایت وزیر سابق وزارت صنعت، معدن و 
تجارت و گزارش هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان مجلس، موضوع برای پیگیری 
و رسیدگی قانونی به دادســتانی تهران ارجاع داده شد تا مراحل قضایی آن طی 
شود.« پیش از این،علی نیکزاد نایب رئیس مجلس نیز درباره ادعای بیگی گفته 
بود :»آقای علیرضابیگی بیان کرد که ۷۵ نماینده حواله خودرو دریافت کرده اند و 
در ادامه رابطه این حواله ها با اســتیضاح فاطمی امین را جویا شد.« وی  با اشاره 
به جلســه فوق العاده هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان در این زمینه و با حضور 
علیرضابیگی، اظهار کرد:»ما از این نماینده خواســتیم اسامی افراد و نمایندگانی 
را که این حواله ها را دریافــت کرده اند به ما بدهد که به صراحت می گویم آقای 
علیرضابیگی هیچ اســمی را به این هیئت نداد و آقــای غضنفرآبادی به عنوان 
سخنگوی هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان اعلام کرد این ادعا کذب است.« نیکزاد 
افــزود :»طی این دو روز چند تماس با آقای درویشــیان به عنوان بازرس ویژه 
رئیس جمهور داشتم و گفتم شما گفته اید ۱۰۰ نفر از نمایندگان خودرو گرفته اند و 
اکنون ما دنبال اسامی و حواله های ادعایی شما هستیم که ایشان گفت من چنین 

حرفی را نزده ام و قرار شد این موضوع را تکذیب کند که تکذیب کرد.« 

تازه های مطبوعات
فرهیختگان - از طرفی مســئولان عالی کشــور دم از اخبار خوب در ارتباط با 
ســربازی و آینده خدمت وظیفه می زنند و از طرف دیگر سازمان نظام وظیفه 
و مســئولان ستادکل نیروهای مسلح، همان رویه قبلی را اطلاع رسانی می کنند 
و می گویند هیچ تصمیم جدیدی گرفته نشده و چون تصمیمی هم گرفته نشده، 
چیزی ابلاغ هم نمی شود و القصه این که سربازی همچنان همان چیز  است و بر 

همان رویه ای پیش خواهد رفت که بود.
 صبح نو -  مدتی است که رسانه های منتسب به دولت به جای بازتاب خدمات 
قوه اجرایی کشور، در مقام هجمه علیه دیگر نهادها، خاصه مجلس برآمده اند. 
متاسفانه باید تصریح و تصدیق داشت که پس از بیرون شدن یک وزیر از جمع 
خادمان ملت، رسانه های رسمی دولت، احساسی عمل کردند و تصور ایشان بر 
این ذهنیت خطا شــکل گرفت که مجلس از باب رودررویی و تسویه حساب، 

دست به آن استیضاح زد.
اطلاعات - این روزنامه با تیتر » تا فقر هست جنایت هم هست « نوشت : عامل 
اصلی افزایش جرم و جنایت که وضعیت بد اقتصادی مردم است و تا حد زیادی 
به جرایم کلان اقتصادی از قبیل اختلاس، رانت خواری، فریبکاری و جرم های 
مالیاتی مجرمان بزرگ وابسته است، نادیده گرفته می شود، زیرا در افتادن با این 
موارد هزینه دارد. بنابراین، با سازوکار دفاعی روانی افکار، جرایم کلان اقتصادی 
نادیده گرفته و انکار می شود و به جای آن، هر چه شدیدتر با معلول که مجرم 

خرده پایی است که اقدام به سرقت کرده است، مبارزه می شود.
انعکاس

اعتماد آنلاین نوشت : مرکز رسانه قوه قضاییه اعلام کرد: دادستانی عمومی و انقلاب 
تهران در پی ارائه نکردن ادله و مستندات از سوی روزنامه جهان صنعت در باره 
خبر مجعول افزایش فروش اعضای بدن اعلام جرم کرد.  هفته گذشته روزنامه 
جهان صنعت با انتشار گزارشی ادعا هایی را درباره افزایش فروش اعضای بدن در 
کشور مطرح کرد و در این گزارش مدعی شد برخی افراد برای دریافت پول بیشتر 
اعضای بدن خود را در خارج از کشور به فروش می رسانند. براساس این گزارش، 

پرونده ای در این زمینه تشکیل شده و در حال رسیدگی است.
 دیده بان ایران نوشت : عبدا... گنجی از شورای اطلاع رسانی دولت کناره گیری 
کرد. وی  فعال رســانه ای اصولگرا و نزدیک به نیروهای انقلاب اسلامی بود. 
عبدا... گنجی در پیام اســتعفای خود نوشته است:»خوش ندارم این انتصاب/

انتســاب از یک ســو برای دولت محترم هزینه ایجاد کند و از ســوی دیگر 
خود نیز گرفتار محافظه کاری شــوم. بنابراین اجازه فرمایید تا زمانی که می 
نویسم،عضویتی در شورای اطلاع رسانی دولت نداشته باشم و همچون گذشته 

سربازی کوچک در عرصه عمومی و در معرکه جنگ همه جانبه باشم.«

خبر

گروه خبر // در مراسمی با حضور 
فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
استان هرمزگان، سه معاون جدید 
برداری  بهره  و سرپرســت دفتر 
و توســعه شبکه های جمع آوری 
و خطــوط انتقال فاضلاب معرفی 

شدند.
   به گــزارش خبرنــگار دریا ؛ 
 در این مراســم معاونیــن جدید 
 بهره برداری و توسعه آب، فاضلاب، 
برنامه ریــزی معرفی و از معاونین 

سابق قدردانی شد.

   عبدالحمیــد حمــزه پــور در 
ایــن مراســم با تقدیــر از تلاش 
معاونیــن ســابق شــرکت آب و 
فاضــلاب، از معاونیــن و مدیران 
وا هیچ  بــدون   جدید خواســت 

همه ای، کار مــردم را انجام دهند 
چرا که برای انجام دادن کار، کسی 
مورد ســوال قرار نمی گیرد. وی 
بر انجام کار شــاخص در دوران 
پذیرش مسئولیت مهم ارزیابی کرد 
و گفت: کاری ماندگار اســت که 

شاخص و تاثیر مثبت داشته باشد 
و رضایت مردم را فراهم کند. 

   مدیرعامــل آبفا بــا بیان اینکه 
معاونین جدیــد، از بین نیروهای 
انتخاب  کارآمد شــرکت   جوان و 
نیروهای جوان  افزود:  اند،  شــده 
 پرانــرژی و کارآمــد هســتند و 
می توانند نیروهای موفقی در این 

مسئولیت باشند.
   در ایــن مراســم امید معصومی 
به عنوان سرپرســت معاونت بهره 

برداری و توسعه آب، محمدصادق 
 روحانی به عنوان سرپرست معاونت 
بهره برداری و توســعه فاضلاب، 
سرپرست  عنوان  به  انگبینی  سمیه 
معاونــت برنامه ریزی و توســعه 

عبدالخالق  و  گــذاری  ســرمایه 
دفتر  به عنوان سرپرســت   بلاغی 
بهره برداری و توســعه شبکه های 
جمــع آوری و خطــوط انتقــال 

فاضلاب معارفه شدند. 

معاونین جدید شرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان معرفی شدند
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گروه خبر // رئیس جمهور با اشاره به لزوم هماهنگی 
در »قیمت گذاری کالاها و خدمات« اظهار داشت: 
دستگاه ها در تعیین تعرفه کالا و خدمات با ستاد 

از مصرف کنندگان  بازار و سازمان حمایت  تنظیم 
 و تولیدکننــدگان هماهنگ باشــند تا در حق 
تولید کننده و همچنین مصــرف کننده احجاف 

نشود. 
  آیت الله ســید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور در 
جلسه هیئت دولت، با اشــاره به لزوم هماهنگی 
در »قیمت گــذاری کالاها و خدمات« تاکید کرد: 

دستگاه ها در تعیین تعرفه کالا و خدمات با ستاد 
تنظیم بازار و سازمان حمایت از مصرف کنندگان 
 و تولیــد کننــدگان هماهنگ باشــند تا در حق 
 تولید کننده و همچنین مصرف کننده احجاف نشود. 
رئیس جمهــور همچنین با تاکیــد بر ضرورت 
»مبارزه با فســاد« و مقابله با هرگونه »تبعیض 
و روابط ناســالم اداری« نظارت و پیشگیری را 

موثرترین و مهم ترین عامل مقابله با مفاسد دانست 
و تصریح کرد: مقابله با فساد زمانی موثر است که 
مردم در عمل احساس کنند دولت مردمی به تمام 
قوانین و ضوابط پایبند بوده و اجازه نمی دهد هیچ 
مدیر یا کارمندی از قدرت و منابعی که در اختیار 
دارد، سوءاســتفاده کند.آیت الله رئیسی»صداقت« 
را از عناصر مهم حکمرانی دانســت و با تاکید بر 

صادق الوعــد بودن دولت و لزوم پیگیری به موقع 
کارها گفت: مردم از دولتمردان انتظار دارند علاوه 
بر صدق نیت، در گفتار و عمل هم صادق باشند و 
هرجا امکان انجام کاری را نداشتند، صادقانه علل 

آن را با مردم در میان بگذارند.
   به گزارش فــارس، رئیس جمهور »حمایت از 
نخبگان« در همه دستگاه ها و سازمان های دولتی 
را ضروری دانســت و تصریح کــرد: حمایت از 
نخبگان مختص و منحصر به یک دستگاه نیست و 
همه ارکان دولت و حاکمیت باید در راستای تحقق 
انتظارات مقام معظم رهبری و بر اساس نیاز کشور 

به نخبگان توجه داشته باشند.

گروه خبر // مدیرعامل شرکت گاز هرمزگان گفت: 
بر اســاس برآوردها، در دو سال تا دو سال و نیم 
 آینده اســتان هرمزگان زیر پوشش سراسری گاز 

می رود.
    علی ذاکری در گفت و گوی خبری شــبکه استانی 
خلیج فارس افزود: اکنون ۳۱ هزار مشترک گاز در استان 
داریم که ۲۱ هزار مشترک شهری و مابقی روستایی 
 است.وی گفت: تاکنون به ۲۱۷ واحد صنعتی شامل 
 گلخانــه ها، مرغــداری هــا، صنایع پالایشــی، 
نیروگاه ها و دیگر صنایع گازرســانی شــده است.
مدیرعامــل شــرکت گاز هرمــزگان افــزود: در 
مجموع در اســتان هرمــزگان به ۱۲ شــهر و 6۸ 
روستا تاکنون گازرسانی شــده است.ذاکری با بیان 
 اینکه هزینه گازکشــی منازل به دو بخش تقســیم 
می شــود، افزود: بخش نخست اشــتراک پذیری 
اســت که بــا توجه به نــوع اشــتراک و وضعیت 
کنتور، رقمی بین ۲۵۰ تــا ۳۵۰ هزار تومان هزینه 
 دارد.وی گفــت: بخــش دوم لولــه کشــی داخل 
منازل اســت که بیشــترین هزینه را دارد و توسط 
شرکت های مورد تایید سازمان صمت و زیرنظر نظام 
 مهندســی صورت می گیرد.ذاکری گفت: به محض 
لوله کشی درون منازل و ارســال پرونده به شرکت 

گاز، نصــب علمک گاز آغاز می شــود.مدیرعامل 
شــرکت گاز هرمــزگان گفت: شــرکت ملی گاز 
ایران پارســال برای توســعه گازرسانی ۱۰ میلیون 
 تومان برای لوله کشــی منازل بصورت وام پرداخت 
می کرد اما برای امسال هنوز ابلاغیه جدید از طرف 
بانک ها اعلام نشده اســت و به محض اعلام مبلغ 
جدید وام، موضوع اطلاع رســانی می شود.ذاکری 
گفت: شهر بندرعباس تقریباً به طور کامل گازکشی 
شــده و فقط نقاط کمی از این شهر باقی مانده است.

وی گفت: ضریب نفوذ گاز در کشور حدود ۹۸ درصد 
اســت و دو درصد باقی مانده مربوط به استان های 
سیستان و بلوچســتان و هرمزگان است.مدیرعامل 
شرکت گاز هرمزگان افزود: برای گازرسانی به استان 
باید ۱۳ هزار کیلومتر لوله کشــی انجام شــود که با 
 توجه به اینکه توانایی شــرکت گاز استان نزدیک به 
 هزار و ۵۰۰ تا دو هزار کیلومتر در ســال اســت از

 اســتان های معین درخواست کرده ایم در این زمینه 
در کنار ما باشند.

  ذاکــری گفــت: چند روز پیش بــرای آغاز طرح 
گازرســانی فارغان احمدی شــرکت گاز اســتان 
کردســتان به عنوان اســتان معین به کمک شرکت 
گاز هرمــزگان آمــد و در حــوزه بندرلنگــه هم 
اســتان بوشــهر به عنوان اســتان معین است.وی 
 افــزود: امیدواریم با کمک شــرکت های گاز دیگر 
اســتان ها طرح گازرسانی به استان هرمزگان در دو 
ســال تا دو سال و نیم به پایان برسد و استان را زیر 

پوشش گاز ببریم.
  مدیرعامل شــرکت گاز هرمزگان گفت: با توجه به 
اینکه ۱۳ پالایشگاهی که در کشور وجود دارد گاز 
خود را به خطوط سراسری تزریق می کنند و با عبور 
خط هفتم سراسری از اســتان هرمزگان، بیشتر گاز 
اســتان را از این خط دریافت می کنیم.ذاکری گفت: 

در داخل استان هم پالایشگاه های سرخون، گورزین، 
هنگام و فلات قاره هم مقداری از گاز استان را تامین 
می کنند.وی افزود: بیشترین مصرف کننده های گاز 
در استان بخش صنعتی است و ۲۱۷ مشترک صنعتی 
در استان داریم و همین حدود نیز امسال گازرسانی 

می شود.
  مدیرعامل شــرکت گاز هرمزگان با اشاره به اینکه 
هرمزگان در حوزه مشــترکان خانگی گاز کشــور 
استان ۳۱ کشور اســت، افزود: در زمستان پارسال 
به علت ســرمای زیاد و برهم خــوردن تعادل میان 
تولید و مصرف، محدودیت هایی برای صنایع ایجاد 
شــد و با توجه به اتصال گاز هرمزگان به شــبکه 
سراســری، با اعمال برخی محدودیت ها در بخش 
صنایع توانستیم شبکه سراسری را پایدار نگهداریم.
ذاکری گفت: پارسال تفاهم نامه ای میان کمیته امداد 
و شــرکت گاز برای کمک به مددجویان منعقد شد و 
قرار شد شرکت گاز ۵ میلیارد تومان برای گازرسانی 
به خانه های مددجویان اختصاص دهد و در تلاش 
 بــرای انعقاد قــرارداد با مجریان بــرای اجرای این 

تفاهم نامه هستیم.
   بــه گــزارش خبرگزاری صــدا و ســیما مرکز 
خلیج فارس، وی افزود: ۷۰ طرح گازرســانی فعال 
در استان داریم و گازرسانی به فارغان احمدی با ۱4 
کیلومتر لوله گذاری آغاز شده است، خط انتقال ۷۲ 
کیلومتری بندرلنگه که گاز را از خط هفتم سراسری 
گاز به این شهرستان می رساند نزدیک به ۷۰ درصد 
پیشــرفت دارد و طرح های گازرسانی به شهرهای 
میناب، بندرلنگه و کنگ هم در حال پیمان ســپاری 
است.مدیرعامل شرکت گاز هرمزگان گفت: میزهای 
خدمت در نماز جمعه، مراجعه حضوری در روزهای 
ســه شنبه از ۸ صبح تا ۱6 و شــماره ۳۱۹4۷۰۰۱ 

راههای ارتباط با شرکت گاز استان است.

رئیسی: 

حمایت از نخبگان در سازمان های دولتی ضروری است 

مدیرعامل شرکت گاز هرمزگان وعده داد 

پوشش سراسری گاز در هرمزگان تا دو سال آینده 

افتتاح پروژه نجما مخابرات در  بندرلنگه
  گروه خبر // عملیات اجرایی پروژه نجما) نهضت جهادی 
فیبر نوری شــرکت مخابرات ایران( درشهرســتان بندرلنگه 
آغازشــد.به گزارش خبرنگار دریا ، در راستای تحقق پروژه 
نجما، مراســم آغاز عملیات این پروژه درشهرستان بندرلنگه 
با حضور مهندس حیدری مدیرمخابرات منطقه، فواد مرادزاده 
فرمانداربندرلنگه ، ابراهیم فرهمندنیا شهرداربندرلنگه و جمعی 
ازمسئولین آن شهرستان وکارشناسان مخابرات برگزار شد.در 
این مراسم مهندس حیدری ضمن ارائه گزارش ازنحوه اجرای 
این پروژه گفت: اســاس پروژه نجما توسعه فیبرنوری است 
وبا اجرای توســعه شــبکه فیبر نوری، شاهد توسعه زیست 
بوم دیجیتالی، ارائه ســرویس های نوین مخابراتی و افزایش 
کیفیت و سرعت اینترنت در سطح مناطق اجرایی خواهیم بود.

مدیرمخابرات منطقه اهمیت راهبردی این پروژه ونقاط هدف 
دراستان هرمزگان که شامل شهرستانهای بندرعباس-میناب-
آباد-خمیر- بندرلنگه-رودان-سیریک-جاســک-حاجی 

بستک-پارسیان-قشــم و کیش می باشد راتشریح نمود.وی 
درادامه افزود: پروژه نجما درقالب 4۳ زون و با ظرفیت سازی 
4۳ هزار پورت ، تعداد۲6۰۰۰۰ جمعیت تحت پوشش ، جهت 
6۷۰۰۰ خانوار، با میزان حفاری وکابل کشی ۵۳۰۰۰ متر و 
۸۰۰ میلیارد ریال سرمایه گذاری می باشد. در پایان مهندس 
حیدری ضمن تقدیر و قدردانی ازهمکاری مسئولین نهادهای 
اجرایی شهرستان بندرلنگه دراین پروژه ، بر اهمیت پیشبرد این 

عملیات و پشتیبانی نهادهای دولتی دراین عرصه تاکید نمود.
تخلیه ۴۰۰ تن صید ماهیان آب های دور در جاسک 
  گروه خبر // رئیس شــیلات شهرستان جاسک از تخلیه

 4۰۰ تــن صید ماهیان آب های دور در جاســک خبرداد.به 
گزارش خبرنگار دریا  ، علی اصغر زارعی با اشــاره به اینکه 
تا پایــان فصل صید ۵ هزار تن ماهی صید می شــود گفت: 
 بیشتر صید هدف این شناور ها تن ماهیان است و در آب های 
بین المللی و دور از ساحل صید می شوند.زارعی اظهار داشت: 
ماهی های صید شــده این شــناور ها تامین کننده مواد اولیه 
کارخانجات تن ماهی اســت و به استان های مختلف کشور 
ارســال می شود.وی با بیان اینکه در سال جاری پانزده فروند 
لنج صیادی آب های دور در شهرستان جاسک فعالیت می کنند.
گفت: شناور های آب های دور بسته به گنجایش سردخانه تا 
۲۰۰ تن در هر دوره 4۵ تا 6۰ روزه صید می کند.رئیس شیلات 
شهرستان جاسک تصریح کرد : در هر فروند شناور صیادی لنج 
آب های دور حدود ۲۵ نفر صیاد بطور مستقیم مشغول فعالیت 
هستند.گفتنی است صید آب های دور در شهرستان جاسک از 

اواخر شهریور ماه آغاز و تا اواخر خرداد سال بعد ادامه دارد.

خبر

روابط عمومی  شیلات هرمزگان 

بیایید طراوت و شادابي را با مصرف آبزیان به روحمان هدیه دهیم

  

  

ن سند مالکیت آگهی فقدا
نظر به اینکه آقای علی گردخانی فرزند حیدر به شماره ملی 4699132261 به موجب دو فقره استشهادیه محلی مدعی شده است که سند مالکیت پلاک 30 فرعی 
از 12 - اصلی تحت عنوان شش دانگ یک قطعه باغ به مساحت 9366 متر مربع واقع در گشوئیه رودان بخش سه بندرعباس که دفتر املاک جلد 14 صفحه 
494 ذیل ثبت 2446 ثبت و سند مالکیت آن به شماره چاپی 0755502 سری ب سال 85 صادر و تسلیم گردیده است لکن به علت جابجایی اثاثیه منزل مفقود 
گردیده است وتقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک فوق برابر ماده 120 آیین نامه قانون ثبت و تبصره های ذیل آن نموده است لذا در اجرای ماده مزبور 
اعلام می گردد چنانچه هر کس مدعی انجام معامله یا سند مالکیت نزد او می باشد بایستی از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را به 
اداره ثبت رودان تسلیم و رسید اخذ نماید در صورت عدم اعتراض وعدم ارائه سند مالکیت اداره ثبت اسناد و املاک رودان مطابق ماده 120 آیین نامه مزبور به 
صدور سند مالکیت المثنی بنام متقاضی اقدام خواهد نمود . در ضمن پلاک مزبور برابر سند رهنی 59386 مورخه 1397/06/27 دفترخانه اسناد رسمی شماره 3 

رودان در رهن صندوق کارآفرینی می باشد . 72/م/الف - تاریخ انتشار: 1402/02/21
یحیی شیروانی - رئیس اداره ثبت  اسناد و املاک رودان

)آگهی مزایده- نوبت اول(
اجرای احکام حقوقی دادگستری پارسیان به موجب پرونده اجرایی 8909987641400309 که محکوم علیه شرکت ساژی فرزند غیب علی محکوم به پرداخت در حق 
محکوم له علی محمدی مصیری ومبلغ 48468996 ریال به عنوان نیم عشر دولتی محکوم گردیده است لذا نسبت به مزایده یکدستگاه کامیون ایفا و یکدستگاه غلطک 
dyncpac /ca 15 اقدام می نماید . موضوع مزایده به شرح ذیل : 1- یکدستگاه کامیون ایفا به شماره پلاک 46ع 416-11 برنگ سفید وسال ساخت 1981 گازوئیل 

سوز، بدنه پوسیدگی - موتور خاموش و لاستیکها مستعمل با مشخصات فوق کلا بمبلغ پایه 23 میلیون تومان  
2- یکدستگاه غلطک داینا پیک سی ای 15 چرخ لاستیکی فاقد تجهیزات کابین راننده و موتور خاموش با مشخصات فوق بمبلغ 34 میلیون تومان  

وقت انجام مزایده روز یکشنبه 1402/02/31 ساعت 12 صبح می باشد . محل مزایده دفتر اجرای احکام حقوقی دادگستری پارسیان می باشد .  مال مورد مزایده فعلا 
توقیف می باشد و با شرایط ذیل از طریق مزایده حضوری به فروش می رسد . 1- فروش نقدی است و ده درصد مبلغ قیمت بصورت نقدی به حساب 2171295501005 سپرده دادگستری پارسیان 
پرداخت والباقی مبلغ حداکثر ظرف یکماه می باشد . 2- اجرای احکام در رد یا قبول پیشنهادات مختار است . 3- مبلغ مزایده از مبلغ پایه شروع می شود و بالاترین پیشنهاد برنده مزایده خواهد بود 
در صورتیکه برنده تا یکماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بهاء مورد مزایده خودداری نماید مسئول کسر احتمالی قیمت و خساراتی که از تجدید مزایده حاصل می شود خواهد بود 

. و متقاضیان شرکت در مزایده برای کسب اطلاع بیشتر می توانند به اجرای احکام حقوقی دادگستری پارسیان مراجعه نمایند .

 حمید توکلی - مدیر دفتر شعبه اجرای احکام مدني دادگستری شهرستان پارسیان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

رئیس اداره تعاون روستایی شهرستان حاجی آباد خبر داد

خرید ۹۰۰ تن بذرگندم توسط شبکه 
تعاونی روستایی حاجی آباد 

گروه خبر // رئیس اداره تعاون روســتایی 
شهرســتان حاجی آباد گفــت: از ابتدای 
فصل برداشــت تاکنــون 900 تن بذرگندم 
توسط شبکه تعاونی روستایی حاجی آباد از 

کشاورزان خرید شده است.
   بــه گزارش خبرنگار دریا ، رضا عباســپور 
اظهار داشــت: از ابتدای فصل برداشت تاکنون 
۹۰۰ تن بذرگندم توسط شبکه تعاونی روستایی 
حاجی آباد از کشــاورزان این شهرســتان در 
حال خریداری اســت.وی با اشــاره به اینکه، 
چمران ۲ و خلیل ارقام کشت شده گندم بذری 
مجموعه تعاونی روســتایی حاجی آباد است 
ابراز داشت: امسال برای نخستین بار رقم جدید 
گندم با نام »خلیل« وارد چرخه تولید بذر در 
اســتان شــد و این رقم دارای عملکرد بسیار 
مطلوب ۷ تن در هکتار بوده است.مدیرتعاون 
روستایی شهرســتان حاجی آباد اذعان کرد: 
شهرســتان  حاجی آباد مهم ترین منطقه کشت 
گندم بذری در اســتان اســت و گندم تولید 

 شــده در این مجموعه به سرا سر استان ارسال 
می شود.وی خاطرنشان کرد: مزرعه تولید گندم 
رقم خلیل در روستای گنج و همچنین گندم رقم 
چمران ۲ در روستای سرچاهان از توابع شهرستان 
حاجی آباد می باشد که توسط کارشناسان این 
 مجموعه و مرکز تحقیقات کشــاورزی نظارت 
می شود.به گفته عباســپور، با ورود بذرگندم 
رقم خلیل بــه چرخه تولید بذر، پیش بینی ما 
این اســت که در ســال آینده تولید بذر گندم 
در این مجموعه ۱6۰۰ تن برســد و در اختیار 
کشاورزان قرار گیرد.وی با اشاره به نیاز امسال 
 کشــاورزان هرمزگان به گنــدم بذری، خاطر
نشان کرد: نیاز امسال هرمزگان به گندم بذری 
۳۳۰۰ تن اســت و همچنین ســهم مجموعه 
تعاونی روســتایی حاجی آباد برای تولید بذر 
۸۱6 تن  تعیین شــده است که نسبت به تولید 
سال گذشــته حدود 6۰ درصد افزایش داشته 
است.گفتنی است فصل برداشت گندم بذری از 

اواسط فروردین سالجاری آغاز شد.

مفقودی  مفقودی 
کارت شناسایی خودرو کامیونت کمپرسی تیپ :دایهاتسو_ دلتا 
پلاک :۳4۲7۹ شخصی قشم  مالکیت : عبداله ناصری قشمی 
شماره شاسی ۰8۳۵7۹ شماره موتور :8۵۵۲۵۲ مدل ۲۰۱۰ 

رنگ: سفید مفقود و از درجه اعتبارساقط می باشد .

مجوز کسب به شماره ۱۵۱۰6اعتبار۹7/۵/۱۵ بنام 
موسی جمال پور  فعالیت صنفی فروشندگان پوشاک جین )پارسا( 

واقع در منطقه آزاد قشم _بندر درگهان مجتمع تجاری دریاطبقه اول 
موج ۵ پلاک ۲۵4۲ مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد .
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آگهي مناقصه عمومي یک مرحله ای
واگذاري بخشی از امور خدماتي ،فضای سبز و عمرانی شهرداري بندرپل  به بخش خصوصي

به استناد ماده 5 آيين نامه مالي شهرداري ها و مصوبه شماره 114 مورخ  1402/02/16 شورای محترم اسلامی شهر، 
شهرداري بندرپل در نظر دارد بخشی از امور خود را شامل  1- جمع آوري حمل و دفع زباله هاي شهري 2- تنظيف و 
 رفت و روب معابر آسفالت و غير آسفالت سطح شهر3- حمل و جابجايي مخلوط ، شن و ماسه و نخاله هاي ساختماني 
4 -تامين نيروی خدماتی – اداری 5- خدمات ايجاد و نگهداری فضای سبز  و نگهداری از پارک ها و اماکن تفريحی اعم 
از جزئی وکلی را براي مدت يكسال بصورت حجمی و با شرايط ومشخصات زير با انعقاد قرار داد از طريق مناقصه عمومي 
با شرکت خدماتي واجد الشرايط به انجام برساند، شايسته است پيشنهاد قيمت خود را از ساعت 8 صبح روز شنبه مورخ 
1402/02/30 الی ساعت 8 صبح روز دوشنبه مورخ1402/03/08 درسامانه بارگذاری نمايند و يك فقره رسيد سپرده 
به حساب جاري سپرده 3100007283003 شهرداري نزد بانك ملی ايران بنام شهرداری بندرپل ويا ضمانت نامه 
معتبر بانكي به مبلغ 2.829.000.000 ريال  )دو ميليارد و هشتصد و بيست و نه ميليون ريال( در پاکت مهر شده به امور 

پيمانهاي شهرداري بندرپل تحويل ورسيد دريافت داريد.
1- متقاضيان می توانند ازساعت 8 صبح روز شنبه مورخ 1402/02/23 تا ساعت 8 صبح روز جمعه مورخ 1402/02/29 
به سامانه تدارک الكترونيكی دولت ) www.setadiran.ir ( مراجعه و نسبت به دريافت اسناد و شرايط حجم کار 
و اسناد مناقصه دريافت نمايند.  2- شرايط شرکت در مناقصه ، مدت اعتبار پيشنهادها و چگونگی و زمان تحويل 

پيشنهادها متعاقباً در اسناد مناقصه مشخص خواهد شد.
3- مناقصه گران می بايست دارای گواهينامه احراز صلاحيت اداره کل تعاون ، کار و رفاه اجتماعی  ، سوابق کاری ، 

رضايت نامه ، تشويق از کارفرمايان قبلی باشند.اساسنامه شرکت مشمول امور محوله شهرداری باشد.
4-مناقصه گران واجد شرايط مطابق شرايط قيد شده در سامانه ستاد ) www.setadiran.ir ( مهلت دارند از طريق 
اين سامانه نسبت به دريافت اسناد مناقصه و بارگزاری پيشنهاد قيمت و اسناد مناقصه مهر شده و مدارک مثبته شرکت 
اقدام نمايند.5-کليه اسناد تعهد آور شرکت از جمله اساسنامه ، صورتجلسات هيئت مديره ، آگهي تاسيس و ثبت ، آگهي 

آخرين تغييرات اساسنامه شرکت ، گواهي تاييديه صلاحيت اداره کل کار و امور اجتماعي حتماَ برابر اصل گردد.
6- کليه اسناد مناقصه تحويلي از جمله نمونه قرارداد و فرم تعهد نامه عدم مشموليت شرکت در قانون منع مداخله 

کارکنان دولت در شرکت، به امضاء مقام مجاز و مهر شرکت رسيده باشد.
7- ضمانت نامه شرکت در مناقصه بايد حداقل از تاريخ بازگشايي پاکات سه ماه مهلت داشته باشد.

8- شرکتي که در مناقصه برنده شود ملزم به بازگشايي دفتر خدماتي فعال در شهر بندرپل مي باشد.
9- چنانچه برندگان اول تا سوم حاضر به انعقاد قرار داد نشوند به ترتيب سپرده آنها به نفع شهرداري ضبط خواهد شد.  

10- به پيشنهاد هاي رسيده فاقد سپرده وتائيد صلاحيت اداره کل کار وامور اجتماعي ترتيب اثر داده  نمي شود.
11-پيشنهاد های اشتباه ، مبهم وناخوانا مردود بوده وترتيب اثر داده نمی شود

12- مبلغ اوليه پيمان 56.580.000.000ريال ) پنجاه و شش ميليارد و پانصد و هشتاد ميليون ريال(مي باشد.
13- کليه هزينه چاپ و نشر آگهي با برنده مناقصه مي باشد.14- در صورت عدم تجديد مناقصه کميسيون عالي 
معاملات شهرداري در ساعت 10 صبح  روز دوشنبه مورخ 1402/03/08 تشكيل وکليه پيشنهادهاي رسيده مفتوح و 

قرائت خواهد شد .15- شهرداري در رد يا قبول هر يك از پيشنهادها مختار خواهد بود .
16- محل اعتبار: اعتبارات داخلی شهرداری           مدت اجرا: يكسال           

        محل اجرا:سطح شهر بندرپل                      مناقصه گزار: شهرداری بندرپل

شهرداري بندرپل

ادامه از تیتر یک //
   اســتاندار هرمزگان بیان کرد: ما از ابتدا چند راهبرد را در 
دستورکار خود قرار دادیم که در تکمیل طرح های توسعه ای 
پیشین اســتان هرمزگان که چندین سال معطل مانده، ایجاد 
واحدهــای تولیدی جدیــد و تکمیــل زنجیره های ارزش 
خلاصه می شــود. نماینده عالی دولت در استان هرمزگان، 
تصریح کرد: زنجیره ی چوب یکی از زنجیره های نو و جدید 
است که ارزش افزوده های بالایی را به همراه دارد و در کنار 
آن می توانیم واحدهــای جدیدی را نیز ایجاد کنیم بر همین 
اســاس از سرمایه گذار این طرح می خواهم که از همین الان 
به فکر ایجاد سایر خوشه های این صنعت نیز باشد. مهندس 
دوســتی با تاکید بر لزوم ایجاد زنجیره ی mDF در استان 
هرمزگان، تصریح کرد؛ ایجاد زنجیره mDF علاوه بر اینکه 
نیاز کشــور را رفع می کند یک معامله ی برد برد خواهد بود 
چرا که همسایگان جنوبیِ ایران، mDF مورد نیاز خود را 
از طریق همســایگان شمال غرب ایران تامین می کنند و اگر 
این زنجیره ایجاد شود ارزش افزوده ی بالایی برای ما به همراه 
خواهد داشت. استاندار هرمزگان، ادامه داد: ویژگی منحصر به 
فرد تولید کاغذ در هرمزگان این است که مردم نیز می توانند 
در آن ایفای نقش داشــته و منتفع شــوند؛ به این صورت که 

نهال مجانی اکالیپتــوس را به مردم تحویل می دهند و بعد از 
سه ســال آن را با قیمتی مناسب از مردم خریداری می کنند. 
احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی 
نیز در این مراسم، عنوان کرد: مسئولان در هرمزگان ارتباط 
مستقیمی با این پروژه خواهند داشت، و همه ما نسبت به این 
موضوع مهم مدیون هســتیم. وی در ادامــه افزود: فردی از 
 اســتان دیگر با کوله باری از تجربه استان هرمزگان را برای 
سرمایه گذاری انتخاب می کند که در کنار کشت و صنعت برای 
کل اســتان اشتغال مستقیم و غیر مستقیم ایجاد خواهد شدو 
ما باید ایــن پروژه ها راحمایت کنیم. نماینده مردم هرمزگان 
در مجلس شورای اسلامی، بیان کرد: با همراهی خوب مردم 
و مدیرانی که بنده شناخت دارم  بعید می دانم سرمایه گذار با 
 مشکلی مواجه شــود و این کار مهم و بزرگ را به فال نیک 
می گیریم.مرادی ابراز داشت: امیدوار هستیم که هرمزگان و 
کشور در کاغذ سازی و تولیدکاغذ از واردات بی نیاز شود و همه 
وظیفه داریم در خدمت سرمایه گذار برای به سرانجام  رسیدن 
این کارخانه بزرگ باشیم. وی در مورد ایفای مسئولیت های 
اجتماعی توســط واحدهای تولیدی و صنایع، گفت: در این 
موضوع دو بخش داریم یک قسمت مجموعه های خصولتی 
و شــبه دولتی وجود دارد که با درآمد هایی که کسب می کنند 

مصر هستیم و  تاکید داریم که مسئولیت های اجتماعی را باید 
انجام دهند.نماینده مردم در هرمزگان در همین زمینه، ابراز کرد: 
قسمت دوم مجموعه هایی وجود دارد که صددرصد خصوصی 
هستند و از بودجه شخصی خودشان هزینه شده است  برای 
افزایش و برکــت در مال خواهش می کنیم در این بخش هم 
فعال باشند. مرادی خاطر نشان کرد: همه ما که اینجا هستیم و 
تریبون داریم از جانب خدواند مامور و وسیله هستیم تا برای 
آرامش مردم و کشور تلاش کنیم. خلیل قاسمی رئیس سازمان 
صمت هرمزگان نیز در این مراسم گفت :  یکی از موضوعاتی 
که در استان دنبال می شود تکمیل زنجیره  ارزش و ترکیبی در 
فعالیت های کشــاورزی، صنعت و معادن است.وی در ادامه 
افزود: کارخانه تولید کاغذ طرحی ترکیبی از بخش کشاورزی و 
صنعت است و می تواند زنجیره های دیگر را ایجاد کند و در این 
طرح اقتصاد خانوارهای روستایی مورد توجه قرار گرفته است. 
رئیس ســازمان صمت هرمزگان در مورد اشتغالزایی و تولید 
این کارخانه، خاطر نشان کرد: با راه اندازی این واحد تولیدی 
برای ۳۳۰ نفر از جوانان اشــتغال مستقیم ایجاد خواهد شد و 
ظرفیت تولید کارخانه ۱۵۰ هزار تن در سال است.قاسمی به 
میزان ســرمایه گذاری برای ساخت این کارخانه اشاره کرد و 
بیان کرد: این پروژه  با اعتباری ۳۹۰۰ میلیارد تومانی  توسط 
بخش خصوصی در مدت دو سال ساخته خواهد شد.وی ابراز 
داشت: در این صنعت، ظرفیت اشتغالزایی غیر مستقیم آن بیش 
از مســتقیم خواهد بود و این کارخانه در راستای فرمایشات 
مقام معظــم رهبری)مدظله( برای خودکفایی در صنعت کاغذ 
بسیار اثرگذار خواهد بود.رئیس سازمان  صمت هرمزگان با 
بیان اینکه در بندرشــهید رجایی شاهد انبوه واردات کاغذ و  
خمیر کاغذ بوده و هستیم، عنوان کرد: خوشبختانه با پیگیرهای 
که در سطح استان و کشور صورت گرفت شاهد به بار نشستن 
این موضوع شدیم و در این زمینه مجوزهای قانونی آن صادر 
و توسط بخش خصوصی تامین اعتبار هم شده است.قاسمی 
در بخش دیگری از سخنان خود از صدور 4۸ مجوز صنعتی 
از ابتدای سالجاری تاکنون خبر داد .لازم به ذکر است، شهرک 
صنعتی گمبرون در فاصله ۱4 کیلومتری بندرعباس قرار دارد و 

دارای  6۰۰ هکتار مساحت است.
 آدرس شــهرک صنعتی گمبرون: کیلومتــر ۱4 جاده قدیم 

بندرعباس میناب

ساخت اولین کارخانه تولید کاغذ در هرمزگان آغاز شد

   گــروه خبر // درهای مصلی امام خمینی تهران )ره( دیروز صبح  به روی مخاطبان ســی وچهارمین 
نمایشگاه بین المللی کتاب تهران گشوده شدند.

   درهای مصلی امام خمینی )ره( تهران دیروز صبح به روی مخاطبان ســی و چهارمین نمایشــگاه 
بین الملی کتاب تهران گشوده و این رویداد از ۲۰ اردیبهشت آغاز و تا روز ۳۰ اردیبهشت ادامه دارد.این 
نمایشگاه به گفته رمضانی با حضور نزدیک ۱۰۰ ناشر خارجی، ۲۰۰ کتابفروش و ۲۷۰۰ ناشر داخلی 
در بخش حضوری و مجازی نمایشگاه کتاب فعال هستند همچنین رؤسای نمایشگاه های مسقط، دوحه 
و دهلی نو همچنین وزرای تاجیکستان و ونزوئلا نیز در این نمایشگاه حضور دارند و کشور تاجیکستان 
به عنوان میهمان ویژه در این دوره از نمایشــگاه بین الملل کتاب تهران حضور دارد.به گزارش مهر، 

نمایشگاه کتاب تهران هر روز از ساعت ۱۰ تا ۲۰ در محل مصلی امام خمینی )ره( تهران برپاست.

درهای سی وچهارمین نمایشگاه کتاب تهران به روی مخاطبان گشوده شدند

نوبت اول

مشترک حمله  رزمایش   // گزارش  گروه 
سایبری به سامانه های کنترل صنعتی با 
بندرعباس  پیامد شیمیایی صنایع غرب 
به میزبانی پالایشگاه ستاره خلیج فارس 

برگزار شد.
   به گــزارش خبرنگار دریــا ، رزمایش 
مشــترک حمله سایبری به ســامانه های 
کنتــرل صنعتی با پیامد شــیمیایی صنایع 
غــرب بندرعباس به میزبانی پالایشــگاه 
ستاره خلیج فارس برگزار شد.این رزمایش 
با هدف ارتقای ســطح آمادگــی در برابر 
تهدیدات محتمل، شناســایی نقاط قوت و 
ضعف شرکت های مستقر در صنایع غرب 
بندرعباس، ایجــاد هماهنگی بین تیم های 
حاضــر در رزمایش، ارزیابــی تجهیزات 
و نیروی انســانی برای مقابلــه با حوادث 
و مخاطرات و تهدیــدات احتمالی برگزار 
شــد.   در این رزمایش مشترک تیم هایی 
از شرکت نفت ستاره خلیج فارس، شرکت 
پالایش نفــت بندرعباس، اداره کل بنادر و 
دریانوردی استان هرمزگان، شرکت خطوط 
لوله و مخابرات نفت، شــرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی، شرکت فولاد هرمزگان، 
منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و فلزی 

خلیج فارس، شــرکت آلومینیوم المهدی، 
شرکت توانیر هرمزگان، منطقه شش عملیات 
انتقال گاز، پالایشگاه گاز سرخون و قشم و 
شرکت گاز استان هرمزگان به اجرای امور 

محوله در رزمایش پرداختند.
  ایــن رزمایش که به میزبانی پالایشــگاه 
ستاره خلیج فارس برگزار شد با سناریویی 
در خصوص حمله سایبری به سامانه های 

کنترل صنعتی با پیامد شیمیایی بود که تمامی 
مراحل آن با موفقیت اجرایی شد و تیم های 
حاضر در آن آمادگی های لازم در صورت 

بروز شرایط بحرانی را کسب کردند.

به میزبانی پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس صورت گرفت

برگزاری رزمایش حمله سایبری به سامانه های کنترل صنعتی صنایع غرب بندرعباس


